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Abstract (en)
Arranged on the underside (10b) of a high-speed wind-surf board (10) provided above all for strong winds are: a) a concave profile (11) in the
longitudinal direction, b) a negative concave arch (12) or keel (12a) in the transverse axis, and c) sharp edges (13) on the sides (10a) of the
surfboard, and one or more buoyancy or displacement bodies (14) having a fixed or variable volume can be attached; consequently, use in light
winds also becomes opportune. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem zunächst für den Starkwindbereich vorgesehenen Hochgeschwindigkeits-Surfbrett (10) sind auf seiner Unterseite (10b) a) eine konkave
Profilierung (11) in der Längsrichtung, b) eine negative konkave Wölbung (12) oder Kielung (12a) in der Querachse sowie c) an den Bordseiten
(10a) Abrißkanten (13) angeordnet und ein oder mehrere Auftriebs- bzw. Verdrängungskörper (14) mit festem oder variablen Volumen anbringbar;
dadurch wird ein Einsatz auch im Schwachwindbereich opportun.
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